



Has DEANNA DURBIN Grown Up Too Soon?

Should growing Deanna become a glamour girl, kiss boy friends, go night-clubbing?



EVERYONE LOVES this Deanna, sweetest star in pictures. In "100 Men and a Girl" there was no forecast of the problem her imminent maturity would bring. She was 15 when it was made

AT SIX MONTHS Deanna was a chubby bundle in Winnipeg, Canada. The family moved to California when she was a year old, not expecting a career for her but because of a milder climate

AT SIX YEARS Deanna liked to clump around the house in her mother's slippers, sang in a wavering voice. Not until she was ten did her voice attract attention and suggest training

SINGING is not her only talent. In "Three Smart Girls Grow Up," her next, she goes dramatic. Meanwhile she is preparing herself rigorously for more mature parts looming ahead

TEMPERAMENTAL at times, humorous generally, Deanna's rare rebellions against the restricted life forced on her by movies take the form of dignified silences rather than wild tantrums

FIRST GLAMOUR PORTRAIT, reproduced above for the first time, shows how she will look when a harassed studio has to let her become a woman. She'll stay girlish another year, however!



THREE PICTURES endeared Deanna to fans as a lovable child—but a crisis was coming. She was outgrowing girlish roles. In private her desires are those of a normal girl of sixteen. She dances with other youngsters (above, with Jackie Searle), but restrains her emotions

OUTSMARTED BY TIME, producers faced their problem in "That Certain Age," pondered whether she and Jackie Cooper should kiss. When they asked SCREEN GUIDE's readers to decide, answers were split, but they filmed a kissless Deanna anyway. How long can they keep her an untouched child?

LONELINESS sometimes depresses Deanna as she's forced to stifle her yearning to "grow up." have dates. Most of the time she's happy swimming at home, working, going to bed early

DANGEROUS FLATTERY by overenthusiased fans at previews has not affected her except that she's become more shy and sensitive. Star-like attentions have not yet beset the youngster

HER DIETRICH LEGS may someday become part of her publicity. Experts' guess now is that she'll stay young on the screen as long as possible, has charm enough to stay on top even after that!



Не слишком ли

рано повзрослела

ДИНА

ДУРБИН?

Должна ли растущая Дина стать гламурной девушкой,

целоваться с друзьями-парнями, ходить в ночные клубы?



ВСЕ ЛЮБЯТ такую Дину, самую милую звезду на фотографиях. В "100 мужчинах и одной девушке" не было никакого прогноза проблем, которые принесет ее неминуемое взросление. Ей было 15 лет, когда снимался фильм.

В ШЕСТЬ МЕСЯЦЕВ Дина была пухленькой малышкой в Виннипеге, Канада, семья переехала в Калифорнию, когда ей был год, не ожидая от нее карьеры, а из-за более мягкого климата

В ШЕСТЬ ЛЕТ Дина любила ходить по дому в маминих тапочках, пела дрожащим голосом. Только когда ей исполнилось десять, ее голос привлек внимание и ей предложили учиться пению.

ПЕНИЕ - не единственный ее талант. В фильме "Три умные девочки", ее роль становится драматичной. Тем временем она тщательно готовится к более зрелым ролям, заглядывая в будущее

РЕДКИЕ бунты временами темпераментной, всегда с чувством юмора Дины против ограниченной жизни, навязанной ей фильмами, принимают форму достойного молчания, а не диких истерик.

ПЕРВЫЙ ГЛАМУРНЫЙ ПОРТРЕТ, впервые показанный выше, показывает, как она будет выглядеть, когда измученной студии придется позволить ей стать женщиной. Однако она останется девушкой еще на год!



ТРИ ФИЛЬМА вызвали симпатию фанатов к Дине как к милому ребенку, но надвигался кризис. Она переросла девичьи роли. Тайные ее желания - это желания обычной шестнадцатилетней девушки. Она танцует с другими подростками (вверху, с Джеки Сирл), но сдерживает свои эмоции

ОБМАНУТЫЕ ВРЕМЕНЕМ, продюсеры столкнулись со своей проблемой в фильме "Тот самый возраст", размышляли, стоит ли ей и Джеки Куперу целоваться. Когда они попросили читателей "Screen Guide" принять решение, ответы разделились, но они все равно сняли Дину без поцелуев. Как долго они смогут держать ее нетронутым ребенком?

ОДИНОЧЕСТВО иногда угнетает Дину, поскольку она вынуждена подавлять свое стремление "повзрослеть", ходить на свидания. Большую часть времени она с удовольствием плавает дома, работает, рано ложится спать

ОПАСНАЯ ЛЕСТЬ чрезмерно восторженных фанатов на предварительных показах не повлияла на нее, за исключением того, что она стала более застенчивой и чувствительной. Звездные манеры еще не одолевают подростка.

ЕЕ НОГИ (как у Марлен) ДИТРИХ, возможно, когда-нибудь станут частью ее рекламы. Эксперты предполагают, что она будет оставаться молодой на экране как можно дольше, у нее достаточно обаяния, чтобы оставаться на вершине очень долго!